
Zápis  

z jednání kolegia rektora dne 4. 11. 2019  

Přítomni: Prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. Hájková, doc. Hlavica, doc. Chládková, prof. 

Macková, Mgr. Mareček,  prof. Medek, MgA. Petr, prof. Petráš, doc. Spilka, Ing. Vondráčková   

Omluven: MgA. Vodička  

1. Informace rektora:  

➢ Požádal mailem oba děkany, aby se koordinací při jednání obou fakultních kolegií shodli na 

novém termínu externí evaluace. Pro návštěvu hodnotitelů MusiQuE + EQ-Arts bude navržen 

termín 2. – 4. 3. 2020.  

➢ Kolegium se  shodlo na termínech zasedání od začátku roku 2020 do konce AR. Bude se 

začínat 6. 1. 2020 poradou vedení a následně další týden 13. 1. 2020 bude Kolegium rektora. 

Zasedání budou pokračovat pravidelně střídavě po čtrnácti dnech, termín posledního 

zasedání kolegia v AR 2019/20 bude 26. 6. 2020.  

➢ Rektor vyhlásí rektorské volno na 23. 12. a 31. 12. 2019. 

➢ Rektor informoval, že našemu kandidátovi Pavlu Zemenovi bude udělena Cena MŠMT. 

Ministerstvo si vyžádalo materiály, potřebné k udělení ceny, v minulém týdnu byly odeslány a  

v současné chvíli se čekáme na sdělení o termínu slavnostního předávání cen.  

➢ Je potřeba dojít ke shodě na názvu JAMU, který bude použit v české i anglické verzi stránek 

JAMU. Kolegium rektora se shodlo na názvu „Janáčkova akademie múzických umění“ 

v českém jazyce a na anglické verzi „Janáček Academy of Performing Arts“ s uvedením města, 

nebylo však rozhodnuto mezi variantami: „in Brno“ nebo jen „Brno“.  

➢ Poděkoval HF za vypracování vyjádření k dílčím nedostatkům uvedeným v zápise z jednání 

akreditační komise pro navazující magisterský studijní program Hra na dechové nástroje. 

➢ V průběhu týdne byla doladěna konečná verze textu pozvánek na Slavnostní křest mistrovských 

hudebních nástrojů a technologií pořízených z OPVVV, tisk zajistilo Ediční středisko JAMU.  

➢ Probral přípravu na UR JAMU pátek 8. 11. 2019 v 11:00 a dohodl s děkany, že zasedání UR 

bude předcházet v tentýž den 8. 11. 2019 v 9:30 schůze k novému webu.  

 

2. Informace kvestorky:  

➢ Na úvod zmínila, že z RVŠ přišli informace o novele vysokoškolského zákona, které 

vypracovalo MŠMT. Materiály týkající se např.: přestupů mezi studijními programy, snižování 

administrativy akademických pracovníků, upřesnění nostrifikace, upřesnění zahraničních škol 

na území ČR atd., je nutné prostudovat - očekáváme vyjádření z fakult do konce příštího 

týdne.  

➢ Informovala o nutnosti prodloužení stavebního povolení na ateliéru Scénografie, kde práce  

ještě  nezapočaly z důvodu dlouhého ověřování smlouvy s dodavatelem na MŠMT. 

➢ Byly spraveny odpisy v SAPu.  

➢ Rektorovi byla předložena k podpisu směrnice o majetku JAMU.  

➢ Apelovala na fakulty z důvodu sepsání vyhodnocení o naplnění indikátoru  ESF I. projektu.   



 

3. HF – Děkan Petráš:  

➢ Informace ke školení BOZP byly rozeslány na všechny katedry. Vše by mělo být již v pořádku.  

 

4. DF – Děkan Francán:  

➢ K další úvaze navrhl možnost nahrazení pracovních sil v edičním středisku stážisty, kteří by 

měli za úkol jednu z vln korektur.  

➢ DF se také dotázala na problematiku dodržování jednotného používání vizuálu. Doc. Spilka 

potvrdil, že bude vypracován manuál a předběžný návrh směrnice o použití JVS, který bude 

diskutován na zasedání rozšířeného KR 25. listopadu 2019. V této směrnici by měly být jasně 

vymezeny výjimky používání, na kterých by se shodli zástupci všech součástí JAMU. 

➢ DF by také stála o to, aby se uskutečnilo jednání k FRVUČ projektům.  

 

5. Informace pror. Spilky:  

➢ JAMU požádá MŠMT o zařazení instituce do „Režimu Student“, který výrazně usnadňuje 

vyřízení žádostí studentů ze zahraničí (zvláště při udělování víz). Pror. Spilka zajistí podání 

žádosti za JAMU včetně následných individuálních žádostí studentů. 

➢ Informoval o pokračujících přípravách stánku JAMU, který bude prezentovat školu na akci 

„brněnský sedmnáctý“.  

➢ Informoval o přípravách na výstavu insignií a vernisáž včetně zajištění hudební produkce ze 

strany HF. 

 

6. Informace pror. Medka:  

➢ Informoval o FRVUČ 2020 -  je přihlášených 23 projektů. Do 14 dní by měly být projednány na 

fakultách.  

➢ ESF II – právní akt je podepsán.  

➢ 31. 10 proběhlo zasedání Rady RUVu, bude vydán nový statut a metodika sběru a hodnocení. 

Obé by mělo vstoupit v platnost od 1. 7. 2020. Sběr 2019 se bude řešit dosavadním statutem.  

➢ Strategický záměr – domluva o podobě SWOT analýz fakult. Harmonogram bude zaslán do 

příštího KR. 

 

7. Informace pror. Mackové:  

➢ Externí evaluace – DF kompletuje přílohy Sebehodnotící zprávy a předá je k využití HF. DF 

čeká už jen na překlad Sebehodnotící zprávy.  V příštím týdnu obě fakulty odevzdají kompletní 

materiál pro odeslání agentuře MusicQue.  

 

8. Informace pror. Hlavici:  

➢ Informoval o přípravě sebeevaluace výzkumné činnosti JAMU, která probíhá ve spolupráci 

s proděkany pro výzkum. Bude postupně připravována a do konce únor aby měla být 



dokončena. 14. 11. proběhne schůzka s AMU ohledně složení mezinárodního evaluačního 

panelu. 

➢ Informoval o novém výkazu o využití prostředků na výzkum (institucionální podpora). Termín 

odevzdání MŠMT je do konce února, v průběhu ledna bude o detailech informovat tajemníky. 

➢ Byla dokončena nová směrnice o specifickém výzkumu, do poloviny listopadu by měly být 

vyhlášeny na fakultách soutěže pro rok 2020. 

 

9. Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  

➢ 13. 11. 2019 v 9 hod v DnO se chystá konference k připravované inscenaci DF „Zkouška lásky 

(La Pietra del Paragone)“.  

 

 

Příští kolegium rektora se koná dne 18. 11. 2019 v 10:30 hod. v pracovně rektora. 

 

 

Zapsala: Bc. Petra Bělohlávková      verifikoval: prof. Oslzlý a členové   vedení JAMU 

 

 


